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Zapytanie

Dotyczy : Kino Moskwa - zasada i wysokość dofinansowania w ostatnich 3 latach
oraz kwota uzyskana z wynajmowanych pomieszczeń.

Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się z zapytaniem na jakiej zasadzie
wynajmuje się budynek mieszczący „Kino Moskwa" oraz jaka jest kwota dofinansowania
do tejże instytucji oraz jaka wpływa kwota za wynajmowane pomieszczenia.


